

Voting Results of the 11 th Extraordinary General Assembly	نتائج التصويت على جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية الحادية عشرة
EXPLANATION	توضيح
<p>1- Approve the amendment of the Company's Bylaws in accordance with the new Companies Law.</p> <p>2- Approve the amendment of Article (2) of the company's bylaws relating to (Company Name).</p> <p>3- Approve the amendment of Article (3) of the company's bylaws relating to (The objectives of the company).</p> <p>4- Approve transferring the balance of the statutory reserve amounting to SAR (17,388,320) as shown in the Financial Statements for the year ended 31 December 2022 to the retained earnings.</p>	<p>1- الموافقة على تعديل مواد النظام الأساسي للشركة بما يتوافق مع نظام الشركات الجديد.</p> <p>2- الموافقة على تعديل المادة (2) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بـ (اسم الشركة).</p> <p>3- الموافقة على تعديل المادة (3) من نظام الشركة الأساس المتعلقة بـ (أغراض الشركة).</p> <p>4- الموافقة على تحويل الاحتياطي النظامي البالغ قيمته (17,388,320) ريال سعودي كما في القوائم المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022م إلى الأرباح المبقاة.</p>